

真诚 / 周到 / 及时 / 专业

Sincere

Thoughtful

Timely

Professional 73/74

## HBQ-320 扎带枪

HBQ-320 CABLE TIE GUN

### 产品介绍 Introduction

HBQ-320扎带枪是一款能够实现快速拉紧、多方位剪切扎带的手动工具。

HBQ-320 Cable tie gun is a manual tool to bundle the cable ties tight and cut down the cable ties in any directions.



### 产品特性 Feature

- **小巧精致:** 外形相比同类产品轻便, 流线型设计, 圆角过渡, 符合人体工程学
- **拉力可调:** 8档调节, 可适用于不同规格的扎带
- **灵活:** 枪头可360° 旋转, 可适应复杂环境
- **寿命长:** 弹簧钢50HRC, 硬度高, 韧性好, 寿命长
- **支持悬挂:** 两个挂钩机构 (置于枪杆的后方和手柄底部)
- **Small and delicate:** More portable than the other similar product; fairshaped design, smooth round corner and conform to Ergonomics.
- **Adjustable pull force:** 8 classes adjustment for different sizes of cable ties.
- **Flexible:** The gun head spinning 360° for complex use situations.
- **Long life:** Spring steel 50HRC for high hardness, good toughness and long life.
- **Mountable:** Two hanging mechanism (at the rear of gun body and the bottom of the handle)

### 技术参数 Specifications

型号	Type	HBQ-320	扎带适用范围	Cable ties sizes	1.9-9.0mm
档位	Step NO.	8档	旋转角度	Turning angle	360°
重量	Weight	255g	外观尺寸	Dimensions	200 × 135 × 40mm



**THB**

鹤壁海昌专用设备有限公司  
HE BI HAICHANG SPECIAL EQUIPMENT CO.,LTD